
Onze Stad. Een stad van ons allemaal.  

 

Kaderen, afspraken maken, en dat ,  ondanks de sterker 

wordende economie , met nog aardig wat 

onzekerheden. Zo is ook deze kaderbrief opgesteld. 

Omdat niet vooruit gelopen kon worden op het te 

vormen bestuurlijke traject. Beleidsarm om de   

financiële ruimte voor het nieuwe college te kunnen 

inschatten is het van belang tijdig zicht te krijgen op de 

omvang van onontkoombare knelpunten en 

onzekerheden 

Pas bij de begroting van 2019 komen de werkelijke 

knelpunten naar voren. 

Daarom voorzitter wil GroenLinks al vast wat kaders en 

mogelijke afspraken meegeven zodat we in November 

een mooie begroting hebben met maximale kansen 

voor de hele stad. 

 

Hiervoor is visie nodig. Er wordt   veel onderzocht en 

geprobeerd. Geweldig want dit duidt juist op 

vooruitgang en willen veranderen. Maar…..er moet ook 

doorgepakt worden. 

Losstaande issues worden aangepakt waar bij het 

motto vooral is : de ingeslagen weg niet meer verlaten. 



We hebben het al vaker gezegd, veranderingen gaan 

snel en de inzichten ook. Vandaar dat er goede 

programma’s moeten worden opgezet samen met de 

inwoners (hierbij moeten we dus vooral doorgaan met 

de gesprekstafels), programma’s in tijdsduur en met 

heldere doelformulering. Hiervoor hebben wij dan ook 

een motie opgesteld:  

Dordt en Krachtig. Die wij samen met D66 zullen 

indienen. Wij vragen hierin de aanbevelingen die de 

Rekenkamer heeft gedaan in de nota “meer dan een 

goed idee” over te nemen en samen met de inwoners 

en andere betrokkene tot een visie te komen op het 

gebied van burgerparticipatie en hierbij ruimte te laten 

voor maatwerk.  

Ten aanzien van zorg wordt veel terechte kritiek geuit. 

De transities en de ingeslagen weg naar de WMO kent 

vele knelpunten. De wereld ziet er af en toe anders uit. 

Voor ieder knelpunt worden nieuwe oplossingen 

gezocht, waarbij we als GroenLinks de verbinding vaak 

missen. Een van de laatste zeer uitgebreide tasc force is 

die toch wel van de Verwarde personen op straat. Maar 

wie is nu eigenlijk echt verward en wat is de oorzaak 

hiervan . Hiervoor dienen wij dan ook de motie Hoe kan 

het ook anders : Aandacht voor verwarring 



Een stad van ons allemaal waarbij we te maken hebben 

met duurzaamheid, klimaatadaptatie. Met onze 

opdracht tot het bouwen van meer woningen (laten we 

het even niet over de aantallen hebben, want daar 

komt iig een andere partij nog op terug) zal de stad het 

risico lopen te verstenen. Met alle gevolgen van dien. 

Gelukkig wordt in het akkoord gesproken over het 

ontwikkelen van te nemen acties en maatregelen. Wel 

hierbij wil GroenLinks een handje helpen. Wordt lid van 

operatie Steenbreek, zoals ook bijvoorbeeld Sliedrecht 

en Papendrecht hebben gedaan. Deze landelijke 

organisatie heeft al veel van dit soort initiatieven 

genomen en zal ons kunnen ondersteunen om zowel 

op particulier als op openbaar terrein te vergroenen. 

Hierbij hoort dan natuurlijk ook een bomenvisie, want 

bomen zijn de longen van de stad. Een integrale 

bomenvisie : zoals Dordtse Bomen 2040 mag dan ook 

niet ontbreken. Wij dienen hiervoor met de PvdA een 

motie in. 

. 

En even als intermezzo voorzitter, want anders kan ik 

een belangrijke motie niet kwijt. 

Wij vieren de stad en als het aan GroenLinks ligt zonder 

het oplaten van ballonnen of onder strakke sterkte 

voorwaarden ballonnen droppen. Toegegeven een 



ballon is een blijmaker voor kinderen en volwassen. En 

van blij zijn wordt je gezond. Echter vele dieren sterven 

aan de resten die na festiviteiten in de natuur achter 

blijven en daarvan wordt ik iig niet blij. Wij dienen 

hiervoor dan ook een motie in: Ddie ballon gaat niet 

op. Een mooie bijdrage aan het terugdringen van de 

plasticsoep en het het tegen gaan van verstikken en 

sterven van dieren. 

Dordt en krachtig, dit moet ook zijn beslag krijgen bij 

werk en inkomen. Wanneer we kijken waar onze 

gemeente staat tov landelijke cijfers dan hebben wij 

een hoger percentage in technisch opgeleide mensen 

en minder werkgelegenheid op dit gebied. Is dit 

werkelijk zo of matchen we de opleidingen niet goed 

met de mogelijke banen? 

Daarvoor voorzitter dienen wij de motie in Jongeren 

aan zet. Vooral ook op wijk nivo extra inspanningen te 

verrichten voor een goede match tussen opleiding en 

werk. Werkgevers stimuleren in te zetten naar 

baangarantie. De krachten bundelen. 

Via werk komen we natuurlijk op werkgelegenheid. Ons 

eiland biedt mooi goede kansen voor de 

werkgelegenheid. Vanuit GroenLinks zeggen wij 

natuurlijk op het gebied van circulaire economie. 
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Waarbij we aandringen op het samenbrengen van 

bedrijven, onderwijs en woningbouw. De krachten 

bundelen en hiervoor dienen wij de motie Dduurzame 

economie in. 

Een andere sterke factor voor economie is het 

toerisme. Dankzij marketing in bijvoorbeeld Belgie, zien 

wij vele Belgische toeristen Dordrecht aandoen. Zij 

verbazen zich wat onze mooie stad te bieden heeft en 

zij dol op de Schapenkoppen. 

De kunst en ckultuur die onze stad te bieden heeft is 

hierin een enorm belangrijke factor. . Kunst en Cultuur. 

Dit is de verbinding met de samenleving. In het 

verleden, in het heden en voor de toekomst. We lezen 

gelukkig in het akkoord dat we het beleid gaan 

herijken. Het cultuur en evenementen beleid. Laten we 

dit vooral doen met alle disciplines, alle mogelijke 

deelnemers. Hiervoor zullen wij na de zomer 

terugkomen met een initiatief als ondersteuning op 

weg naar een mooie begroting 2019. 

Voorzitter ik ga eindigen. 

De onzekerheden het hoofd biedend , goede kaders 

aanbrengen met ruimte voor initiatief geven wij een 

laatste motie mee, die wij samen met D66 indienen. De 

vaart erin: 2050 energie neutraal Geen rem rem op  

alternatieve energie : wind, zon en water. 
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We zullen het nodig hebben. 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 


